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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Nem fogja veszélyeztetni a magyar kis és közepes 
termelőket a FAKT AG gigaberuházása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A portfolio.hu  portálon  megjelent  „Egyenesben  az  egymilliárd  eurós  gigaberuházás  a  tervezett
kaszinóváros helyén„ című cikkből a következőket tudjuk meg:

„A német társaság egy komplex ingatlanfejlesztést készít elő, aminek az értéke megegyezik a BMW
debreceni  terveiben  vázoltakkal,  vagyis  meghaladja  az  egymilliárd  eurót.  Hatalmas  kertészeti
részleget,  hűtőházakat,  logisztikai központot,  hotelt,  kb. ezer lakást (!),  szolgáltató egységeket,
szakiskolát hoznak létre.

A teljes projekt végleges elemeit és az egyes elemek paramétereit az engedélyezés lezárulása után
azonnal elkezdik kidolgozni. Most azzal számolnak, hogy gyors elfogadás és a szükséges engedélyek
megadása után a tényleges kivitelezés 2020-ban biztosan elkezdődik és várhatóan 3-4 évig tart.

Arra a kérdésünkre, hogy az elmúlt fél évben változtattak-e a hatalmas projekt belső arányain vagy
egyes elemek paraméterein Nikolai Ulrich azt  felelte:  a kertészeti  és feldolgozó tevékenységhez
korábban tervezett területnél nagyobbat szeretnének kialakítani a projektterületen belül. Tavasszal
még arról volt  szó,  hogy ötven hektáron feldolgozó-  és logisztikai  központot,  harminc hektáron
üvegházat, ötven hektáron szabadföldi kertészetet hoznak létre. Ám most még ambíciózusabbak az
elképzeléseik. Ez a változás azzal függ össze, hogy a cég fantáziát lát a gombatermesztésben és az
akvapóniában is.”

Kérdezem Önt:

1.  Megnyugtatták  a  FruitVeB  illetékeseit,  hogy  a  FAKT  AG  beruházása  miatt  nem  lesznek
problémák a kisebb, magyar tulajdonú kertészetekben? 



2. Lesz megfelelő létszámú és szakképzett munkaerő a vállalkozás üzemeltetéséhez? 

Budapest, 2019. október 18.
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